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برای یک صندلیبرای یک صندلی

ترافیک چهره های تکراری و ناکام در انتخابات فدراسیون فوتبال

ممنون آقای خطیر؛ اما
 علـــی خطیـــر دیروز بـــرای عضویـــت در هیأت رئیســـه فدراســـیون 
فوتبـــال ثبت نام کـــرد. مردی کـــه گفته می شـــود تمام قـــد در کنار 
مهدی تاج ایســـتاده و برنامه های رســـانه ای حامیان تاج را مدیریت 

. می کند
او در صحبت هـــای خـــود پس از ثبت نـــام علاوه بـــر قدم های بلند 
تاج در 30 ماه اخیـــر، ابراز امیدواری کرد رئیس آینده موفق باشـــد. 
جملـــه آخر خطیـــر تیر خلاص را به ســـمت رقبای تاج شـــلیک کرد. 
»البته رئیـــس آینده باید فوتبال ایران را با عربســـتان مقایســـه کند 

نه با افغانســـتان.«
 شـــاید خطیـــر فکر کنـــد ما بـــا تـــاج، همچون عربســـتان بـــه قاف 
پریده ایـــم؛ امـــا مردم چنیـــن باوری ندارنـــد. مردم خـــوب می بینند 
و خـــوب می دانند حقیقت چیســـت. مـــردم می دانند تـــاج بود که 
قـــرارداد ویلموتـــس را بســـت و صدها میلیـــارد از پول آنهـــا را به باد 
داد. مـــردم می داننـــد تاج بـــود که ســـاختمان فدراســـیون را به باد 
داد. مـــردم خـــوب می داننـــد که تـــاج یـــک دلار از پول هـــای بلوکه 
شـــده مـــا را آزاد نکرد. مردم ایـــن را هم خوب می داننـــد که ما حتی 

در بازی هـــای خانگی خـــود هـــم نمی توانیم میزبانـــی کنیم.
 چگونه و بـــا کدام اعتماد به نفـــس، عملکردتان را کنار عربســـتان 
قـــرار می دهید که میزبان ســـوپرجام ایتالیا و اسپانیاســـت و بزرگان 
فوتبـــال دنیـــا را به خاک خود کشـــانده تـــا معتبرترین لیگ آســـیا را 

باشد. داشته 
عربســـتان میزبان جام جهانی 9 سال بعد اســـت در حالی که ما در 

بازی هـــای خانگی مان هم نمی توانیـــم پذیرایی کنیم.
 آقـــای خطیر، ممنون که ما را در کنار عربســـتان قرار دادی؛ اما حالا 
و در شـــرایط کنونی، صدها کیلومتر با عربســـتان فاصله گرفته ایم. 
شـــاید اگر این روند با همین مدیران ادامه داشـــته باشد این صدها 

کیلومتر به هـــزاران کیلومتر افزایش یابد.
 آقـــای خطیر ما با وضعیـــت کنونی فوتبال فعلاً در نقطه ای هســـتیم 
که باید خودمان را با افغانســـتان مقایســـه کنیم. کمی واقع بینانه تر 

نـــگاه کنید، حتماً به رأی و نظر مردم خواهید رســـید.

خبر و مصاحبه سرمقاله

مصاحبه

خبر

شروع میزبانی آزادی با استقلال – شمس آذر
مدیر ورزشـــگاه آزادی از آغاز میزبانی دوباره ورزشـــگاه آزادی از 
رقابت هـــای لیگ برتر فوتبال با بازی اســـتقلال و شـــمس آذر 
در تاریـــخ یکـــم بهمن خبر داد. مهدی نصیبـــی درباره نتیجه 
جلســـه دیـــروز شـــورای تأمین اســـتانداری تهران و شـــرکت 
توســـعه و نگهـــداری اماکن ورزشـــی دربـــاره آخرین وضعیت 
ورزشـــگاه آزادی برای برگزاری رقابت هـــای لیگ برتر فوتبال، 
اظهار کرد: در این جلســـه پس از بحث و تبادل نظر و بررسی 
آخرین وضعیت ورزشـــگاه پس از بازســـازی، شـــورای تأمین 
اســـتانداری از مدیرعامل شرکت توســـعه و نگهداری اماکن 
ورزشـــی این قول مســـاعد را گرفـــت که ورزشـــگاه آزادی یکم 
بهمـــن آمـــاده برگزاری دیدار دو تیم اســـتقلال و شـــمس آذر 
باشـــد. بنابراین رقابت های لیگ برتر فوتبال بـــا بازی این دو 
تیـــم به طور رســـمی در این تاریخ در آزادی آغاز خواهد شـــد. 
وی همچنین دربـــاره نصب دوربین هـــای امنیتی و چهره زن 
نیـــز تا قبل از شـــروع این دیـــدار در ورزشـــگاه آزادی گفت: با 
توجـــه به اینکـــه نمایندگان دســـتگاه های نظارتـــی و امنیتی 
در ایـــن جلســـه حضور داشـــتند قرار بر این شـــد کـــه طرح و 
جانمایـــی دوربین هـــا را به ما بدهند تا نســـبت به نصب آنها 
اقدامات لازم را انجام دهیم. علاوه بر برگزاری این جلســـه در 
ورزشـــگاه آزادی، فروردین رئیس فراکســـیون ورزش مجلس 
نیز بازدیدی از ورزشـــگاه آزادی داشت و از روند بازسازی ضلع 

غربی ورزشـــگاه آزادی ابـــراز رضایت کرد.

با انگیزه بالا النصر را بردیم

عزت اللهی: حق اشتباه نداریم
 بـــه گزارش »ورزش ســـه«، ســـعید عزت اللهی هافبـــک ایرانی 
شـــباب الاهلی پـــس از دو حضـــور ثابـــت در دیدارهـــای رفت و 
برگشـــت مرحله یک چهارم نهایی جام بانک اسلامی ابوظبی 
مقابل النصر، در مســـابقه اخیرشان در لیگ برتر امارات مقابل 
همیـــن تیم به عنوان یار جانشـــین به زمین رفـــت ولی با وجود 
ایـــن توانســـت گل دوم تیمش را در جریان برتـــری دوبرصفر به 
ثمـــر رســـاند که ایـــن نمایش شـــاید منجـــر به بازگشـــتش به 
جمـــع نفرات اصلـــی برای جدال آینده با العین شـــود. ســـعید 
عزت اللهی دربـــاره بازی معوقه مقابل العیـــن می گوید: »بازی 
ســـختی برابر النصر در هفته گذشته داشتیم که دوباره شرایط 
خوبـــی پیدا کرده، امـــا همه بازیکنـــان ما با انگیـــزه و ذهنیت 
مناســـب بـــازی کردند و بـــه برتـــری رســـیدند.« او با اشـــاره به 
ســـختی بازی های پیش رو می گوید: »در مســـابقه آینده مقابل 
العین که فصل گذشـــته در لیـــگ قهرمانان آســـیا به قهرمانی 
رســـیده، کار راحتی نداریـــم. باید از اهمیت این مســـابقه آگاه 
باشـــیم و با تمرکز کامل بهترین عملکرد را به نمایش بگذاریم 

و اشـــتباهی نکنیم تا نتیجه دلخـــواه را بگیریم.«

جدایی مهاجری از شمس آذر منتفی شد
تیم فوتبال  نتایج ضعیف  از   مدیران باشگاه شمس آذر قزوین پس 
این باشگاه در رقابت های لیگ برتر فوتبال، تصمیم به قطع همکاری 
با رضا مهاجری گرفتند و مذاکرات برای توافق با او را آغاز کردند. با 
وجود اتخاذ تصمیم برکناری، توافقی میان طرفین حاصل نشد و پس 
سرمربیگری  سمت  در  مهاجری  سرمربیگری،  گزینه های  بررسی  از 

شمس آذر باقی ماند.

انتخابـــات ریاســـت فدراســـیون فوتبـــال در 
مرحلـــه نام نویســـی اســـت و ایـــن مرحلـــه از 
انتخابـــات روز پنجشـــنبه بـــه پایان می رســـد 
تـــا تکلیـــف افـــراد شـــرکت کننده در پســـت 
ریاســـت فدراسیون مشخص شـــود. خداداد 
عزیـــزی، بازیکن اســـبق تیم ملـــی فوتبال در 
خصـــوص انتخابات ریاســـت فدراســـیون به 
»ایـــران ورزشـــی« گفـــت: »تـــا وقتی کـــه تاج 
جزو کاندیداهای ریاســـت فدراســـیون باشد، 
ســـایر کاندیداهـــا شانســـی برای رســـیدن به 
صندلـــی ریاســـت ندارنـــد. در حـــال حاضر با 
توجـــه به شـــرایطی که برای تاج مهیا شـــده به 
نظر می رســـد که او در انتخابات پیروز خواهد 
شـــد و بقیه برای رســـیدن به این پست تلاش 
بیهـــوده می کننـــد. البته شـــرایط تا بـــه اینجا 
این گونه اســـت و امکان دارد تا روز پنجشـــنبه 
اتفـــاق دیگـــری بیفتد و شـــخص دیگـــری در 

انتخابـــات شـــرکت کند.«
در حالـــی صحبـــت از احتمال حضـــور مجدد 
مهـــدی تـــاج در پســـت ریاســـت فدراســـیون 
ستایشـــی،  مســـعود  کـــه  می شـــود  مطـــرح 
ســـخنگوی وقت قـــوه قضائیـــه در 28دی ماه 

1401 در نشست خبری خود به صراحت اعلام 
کرد که بـــرای تاج دو پرونده مطرح اســـت که 
پرونده رئیس فدراســـیون کنونی در خصوص 
تضییـــع وجوه بیت المال و تصرف غیرمجاز در 
منابع ملی اســـت. این پیشکسوت فوتبال در 
خصـــوص پرونده هـــای تاج اظهار کـــرد: »این 
را بایـــد قانـــون بگویـــد که تـــاج یا ســـایر افراد 
می تواننـــد در انتخابات شـــرکت کننـــد یا نه. 
شـــاید اینها برای حضور در انتخابات راهکاری 

دارند.«
عزیزی در پاســـخ به این ســـؤال کـــه آیا رئیس 
بعدی می تواند مشـــکلاتی همچـــون برگزاری 
بـــازی تیم هـــای ایرانـــی در زمین بی طـــرف را 
برطرف کند؟ افـــزود: »فوتبال پیچیدگی های 
خـــاص خـــود را دارد و برخـــی اتفاقـــات آن از 
دســـت ریاســـت فدراســـیون خـــارج اســـت. 
بحـــث میزبانـــی یکـــی از همیـــن موضوعات 
اســـت و هنگامـــی میزبانی از تیم هـــای ایرانی 
گرفته شـــد که شـــرایط کشور مناســـب نبود و 
بـــه همین دلیـــل تیم ملی بـــازی خانگی خود 

را در امـــارات برگـــزار کرد.«
او در خصـــوص کارنامه تاج بیان کرد: »معمولاً 
نتایج تیم ملی نشـــان دهنده عملکرد رئیس 
فدراســـیون اســـت و تیم ملـــی در حال حاضر 
شـــرایط خوبـــی دارد و نتایـــج قابـــل قبولـــی 
کســـب کرده که ایـــن موضوع نشـــان دهنده 
عملکرد خوب تاج اســـت. البته فوتبال ایران 
اســـتعدادهای زیـــادی دارد کـــه همیشـــه این 
اســـتعدادها هدر رفتند. باید مدیر بعدی روی 

ایـــن موضوع تمرکـــز کند تا فوتبال مـــا بتواند 
نتایـــج درخشـــانی کســـب کند. البتـــه تاج در 
فوتبـــال پایـــه عملکـــرد خوبـــی نداشـــته و در 
واقـــع عملکرد او در فوتبـــال پایه ناامیدکننده 
بـــود. عـــلاوه بر این تیـــم امید هم نتوانســـت 
بـــه المپیک بـــرود و تیم نوجوانـــان هم نتایج 
خوبـــی کســـب نکـــرد، تنها تیـــم جوانـــان ما 
تا حـــدودی نتایـــج خوبـــی گرفت کـــه این را 
نمی تـــوان به عملکرد خوب فدراســـیون ربط 
داد. ما هیـــچ گاه در فوتبال پایه خوب نبودیم 
و ایـــن وظیفـــه فدراســـیون اســـت کـــه بایـــد 
برنامه ای در این خصوص داشـــته باشد. قطعاً 
اگـــر فوتبال مـــا در رده پایه خوب نباشـــد، تیم 

ملی بزرگســـالان ما دچار مشـــکل می شـــود.«
عزیزی صحبت های خـــود را این گونه به پایان 
رســـاند: »نقطه ضعف تیم های باشـــگاهی ما 
عدم حضور مهاجم خوب اســـت و این نشان 
می دهد که ما در فوتبال پایه نتوانســـتیم یک 
مهاجم خوب پـــرورش دهیم. نیم فصل تمام 
شـــده و در حـــال حاضر علی علیپـــور با 7 گل 
بهترین گلزن لیگ و این فاجعه اســـت. البته 
ضعف گلزنی در اســـتقلال و سپاهان هم دیده 
می شـــود. در تیـــم ملی تنهـــا ســـردار آزمون را 
داریـــم و تنهـــا او یک مهاجم خوب محســـوب 
می شـــود. مـــا در ایـــن ســـال ها نتوانســـتیم 

مهاجم پـــرورش دهیم.«

بهترین گلزنان لیگ برتر، 7 گل زده اند و این فاجعه است

عزیزی: تلاش دیگر کاندیداها در حضور تاج بیهوده است

 امیر عابدینی یک روز مانده به پایان مهلت 
نام نویسی از نامزدهای انتخابات فدراسیون 
فوتبال با حضور در ساختمان فدراسیون، به 
صورت رسمی برای این انتخابات نامزد شد. او 
درباره دلایل این تصمیمش می گوید: »یکسری 
اتفاقات به صورت طبیعی در حال رخ دادن 
برای فوتبال خوب است. من  این  و  است 
هم احساس کردم می توانم یکسری کارها را 
انجام دهم و بنابراین نامزد شدم. بنده محکم 
فوتبال  جامعه  که  می گویم  را  این  قاطع  و 
را کرده است. گاهی اوقات  تلاش خودش 

کمر فوتبال زیر این انتقادات خم می شود. 
استنباط من این بود که وقتی کنار آقای تاج 
از فشار  قرار بگیرم و کمکش کنم می شود 
انتقادات کم کرد اما دیدم زیر پوست مردم 
آن شادابی وجود ندارد. چرا وجود ندارد؟ 
برنده  ملی  تیم  مثلاً  که  است  این  علتش 
می شود اما یک عده بهانه می گیرند که این 
تیم ملی شاداب و رو به جلو نیست و از این 
دست حرف ها. حتی کارشناسان نخبه هم 
از این حرف ها می زنند. من یک چیزهایی 
را اعتقاد ندارم و یک چیزهایی را هم اعتقاد 

دارم و شفاف سازی کار من نیست، کار مردم 
است و مردم توقع دارند همه چیز شفاف 
شدم  فوتبال  اصحاب  از  یکی  اگر  و  باشد 
حتماً باید در فوتبال کاری کنیم که مردم از 
اطلاع رسانی راضی باشند. اهالی رسانه بیکار 
امید  به دنبال حرفی هستند که  نیستند و 
بیاورد و حرفی را به جامعه تزریق می کنند که 
امید بیاورد وگرنه جلویش می ایستند. من 
به شفاف سازی اعتقاد دارم و حتماً برایش 
این طور معرفی  را  نوابش  او  برنامه دارم.« 
ویژه  ارادت  که  نبی  آقای  جز  می کند؛»به 

به ایشان دارم، انتخاب نواب را به یک تیم 
واگذار کردم. نایب رئیس دوم بیک وردی از 
ج و نایب رئیس بانوان هم خانم علیپور  کر
که ناظر داوری از مازندران است.« اما واکنش 
قابل توجه عابدینی به شایعه حضور علیرضا 
دبیر در انتخابات فدراسیون فوتبال این گونه 
بود: »آقای دبیر برای کشتی مناسب است نه 
فوتبال. او به درد یک  خم گرفتن می خورد. 
دو سال طول کشید که آقای کفاشیان بفهمد 
2-4-4 یعنی چی؟! حالا دبیر را بیاوریم که چه 

بشود؟ آنقدر بیچاره نشده ایم.«

 عابدینی: آنقدر بیچاره نشدیم که دبیر به فوتبال بیاید
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